

**Declaration Form for Electronic Communication Platform 2.0 (ECP 2.0)  
Phase 2 Rollout Readiness**  
電子通訊平台2.0 (e通訊 2.0) 第二階段推出準備的聲明表格

**Explanatory Notes (附註):**

1. Please complete Section I and read Section II below. 請完成以下第一部份及閱讀第二部份。
2. Kindly return this completed declaration form to HKEX **through ECP 2.0** (<https://ecp2.hkex.com.hk/>) **on or before 24 May 2022 (Tuesday)**. **If EPs submit the same file again, the latest copy will supersede the previous copy.** EPs who have already submitted the form for the mandatory Practice Session are not required to submit again.

填妥之聲明表格須不遲於2022年5月24日(星期二)經由e通訊2.0(<https://ecp2.hkex.com.hk/>)遞交, 若交易所參與者重複遞交檔案, e通訊2.0將以新遞交的表格覆蓋之前遞交的表格。若交易所參與者早前已就強制性實習環節提交表格, 並不需再次遞交。

3. Please save the completed declaration form in pdf format with file name as ECP2\_NNNNN.pdf (where NNNNN is Participant ID with a leading zero) and login to [ECP 2.0](#) via Client Connect. The completed declaration form should be submitted to HKEX by clicking the hyperlink of “**Declaration Form for ECP 2.0 Phase 2 Rollout Readiness**” on the submission list page.

請將填妥之聲明表格命名為 ECP2\_NNNNN.pdf (NNNNN 為參與者代號, 而第一個號碼為零), 並透過Client Connect登入[e通訊 2.0](#)。請點擊遞交文件頁上的「e通訊 2.0第二階段推出準備的聲明表格」遞交至香港交易所。

**Section I Exchange Participant Information 交易所參與者資料**

Company Name (公司名稱): \_\_\_\_\_

Participant ID (參與者代號): \_\_\_\_\_ (e.g. (如) 01234)

Contact Name (聯絡人姓名): \_\_\_\_\_ Tel No. (電話號碼): \_\_\_\_\_

**Section II Exchange Participant Declaration 交易所參與者聲明**

- We hereby confirm that we are ready for the switch-over of the applicable submission folders listed in the appendix 7.3 of [ECP 2.0 User Guide](#) to ECP 2.0. 我們確認我們已就[e通訊2.0用戶使用指南](#)附錄7.3內所列並適用的提交文件夾切換至e通訊2.0準備就緒。

Full Name of Responsible Officer: \_\_\_\_\_  
(負責人員名稱) (Signature is **NOT** required 無需簽名)

Date: \_\_\_\_\_  
(日期)